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Abstract (en)
The system (1) has a first coupling sub-assembly (4) and a second coupling sub-assembly (5) comprising a set of housings for receiving one of
connectors. The first and second sub-assemblies are fixed on a first electronic board (2) and a second electronic board (3), respectively. A third
coupling sub-assembly (6) comprises another set of housings for receiving connector connections, where the connections connect connectors (7, 8)
of the first sub-assembly with the connectors of the second sub-assembly. The third sub-assembly is arranged between the first and second coupling
sub-assemblies. An independent claim is also included for a method for interconnecting two electronic boards.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un système (1) d'interconnexion entre deux cartes électroniques (2,3), caractérisé par le fait qu'il comporte : - un
premier (4) et un deuxième (5) sous-ensemble comportant des logements recevant chacun au moins un connecteur, le premier (4), respectivement
deuxième (5), sous-ensemble étant configuré pour être fixé sur une première (2), respectivement deuxième (3), carte électronique, et - un troisième
sous-ensemble de couplage (6), comportant des logements recevant des raccords de connecteurs, lesdits raccords de connecteurs étant configurés
pour raccorder les connecteurs du premier sous-ensemble (5) avec les connecteurs du deuxième sous-ensemble (6), le troisième sous-ensemble
(6) étant configuré pour être disposé entre les premier (4) et deuxième (5) sous-ensembles.
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